
Zápisnica č. 22/2006 
z rokovania Vedenia STU dňa 18. 12. 2006 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ján Kalužný, Robert Redhammer, 

Ernest Bučko, Robert Špaček, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel 
Timár 

 
Neprítomní:  
 
 
Program: 
1. Poplatky súvisiace so vzdelávaním pre akademický rok 2007/2008 (pror. Kalužný) 
2. Vyhodnotenie centrálneho nákupu IT na STU za rok 2006 (pror. Molnár) 
3. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
1) Návrh smernice určujúcej výšku školného, poplatkov spojených so štúdiom a poplatkov 

za vydanie iných dokumentov pre akademický rok 2007/2008 (pror. Kalužný) 
2) Vyhodnotenie centrálneho nákupu IT na STU za rok 2006 (pror. Molnár) 
3) Užívateľské chyby zadávania údajov v IS MAGION podľa zložiek STU (pror. Molnár) 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
K dátumu 18.12.2006 neboli termínované žiadne úlohy. 
 
 
Informácie z vyšších orgánov a porád 
 
Rektor Báleš: 
Informoval o stretnutí s komisárom Fígeľom v prítomnosti ministra školstva SR. Európsky 
technologický inštitút bude pravdepodobne klaster viacerých univerzít. V súčasnosti sa hľadá 
jeho vhodné umiestnenie. Horúcim kandidátom je Poľsko, záujem má aj ČR. 
V oblasti celoživotného vzdelávania komisár požadoval vyššiu aktivitu vysokých škôl, lebo 
len 6% prostriedkov na tento cieľ určený prechádza cez VŠ. 
Informoval aj o stretnutí s predstaviteľmi Slovenskej asociácie univerzitného športu. STU 
dostala oficiálne poverenie na organizovanie univerziády v roku 2008 
 
 
K bodu 1 Poplatky súvisiace so vzdelávaním pre akademický rok 

2007/2008 (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil návrh textu príslušnej smernice a komentoval podrobnejšie obsah 

písomného materiálu. 
Rektor Báleš: Zaujímal sa o výšku finančných prostriedkov, ktoré STU na týchto 

poplatkoch získa. Tieto prostriedky zostávajú na fakultách STU. 
Predseda AS 
STU Žalman: 

Opýtal sa, či materiál rieši prípad, keď študent je zapísaný na dvoch VŠ. 
Podľa zákona má na jednej VŠ platiť školné a či máme stanovenú výšku 
školného. Odpoveď: Ešte neexistuje vykonávací predpis z MŠ SR, dekani 
fakúlt STU majú stanovenú výšku školného. 



Pror. 
Redhammer: 

Z hľadiska prestíže by bolo vhodné dávať dodatok k diplomu každému 
absolventovi. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/22/2006 
Vedenie STU súhlasí s návrhom smernice určujúcej výšku poplatkov spojených so štúdiom 
a poplatkov za vydanie iných dokumentov pre akademický rok 2007/2008. 
 
 
K bodu 2 Vyhodnotenie centrálneho nákupu IT na STU za rok 2006 

(pror. Molnár) 
  
Pror. Molnár: Došlo k profesionalizácii tejto činnosti, systém funguje dobre. Za rok 2006 

bolo realizovaných 1732 obchodných prípadov na STU za viac ako 60 mil. 
Sk. Do konca roku 2006 skončí platnosť zmluvy so súčasným dodávateľom 
IT na STU. Nové verejné obstarávanie bude uzavreté do 15.1.2007. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Opýtal sa, či na všetky komodity IT bude musieť byť jeden dodávateľ. 
Odpoveď: nebudeme situáciu komplikovať viacerými dodávateľmi. Bude 
jeden dodávateľ aj v budúcnosti. 

Pror. 
Redhammer: 

Na rok 2007 sa nákup techniky pravdepodobne objemovo zníži, lebo bude 
výpadok zdrojov z projektov. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/22/2006 
Vedenie STU berie na vedomie vyhodnotenie centrálneho nákupu IT na STU za rok 2006. 
 
 
K bodu 3 Rôzne 
 
1) Rektor Báleš: 

- Zaujímal sa o stav správy o činnosti. Prorektor Špaček odpovedal, že sa pokračuje 
zatiaľ v súlade so schváleným harmonogramom. 

- Plán rokovaní Vedenia STU na január: 8. a 22. januára 2007 
 
2) Predseda AS STU Žalman: 

Informoval o termíne rokovania PAS 22.1.2007 o 14:30 hodine a 29.1.2007 bude 
výjazdové rokovanie AS STU v Gabčíkove. 

 
3) Prorektor Molnár: 

Bola urobená inventúra kompletnosti personálnych aj iných údajov obsiahnutých 
v softvéri MAGION ku dňu 14.12.2006. Údaje v mnohých prípadoch chýbajú alebo sú 
rozporné. Predložil písomné tabuľku kompletnosti údajov podľa jednotlivých pracovísk 
STU.  
Predseda AS STU Žalman: 
Na fakultách majú byť zodpovedné osoby za správnosť a kompletnosť údajov 
o zamestnancoch. Zvažuje sa o ustanovení správcu tohto systému a ten by upozorňoval 
zodpovedné osoby na fakultách na nekompletnosť informácií. 
Prorektor Špaček: 
Je potrebná koordinácia internetového portálu s novým AIS – list riaditeľovi CVT STU 
v tomto smere. 
Rektor Báleš: 
Požiadal o zaradenie tohto bodu na rokovanie KR STU a o pravidelné sledovanie 
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a vyhodnocovanie stavu informácií v MAGIONE. 
 
4) Prorektor Redhammer:  

- Upozornil na potrebu dodania zoznamu projektov realizovaných na STU. 
- Evidenciu publikačnej činnosti je treba mať hotovú do 12.1.2007. 
Rektor STU požiadal o informáciu o týchto termínoch aj na rokovaní KR STU. 

 
5) Kvestorka Žideková:  

Predložila návrh na zrušenie vývarovne na ŠD Dobrovičova z ekonomických dôvodov. 
Strava sa bude voziť zo ŠD Mladosť. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/22/2006 
Vedenie STU prerokovalo a súhlasí s predloženým návrhom na zrušenie vývarovne na ŠD 
Dobrovičova. 
 
6) Prorektor Špaček:  

Informoval, že slávnostná inaugurácia rektora STU a dekanov fakúlt STU bude 5.2.2007 
v aule A. Stodolu. 

 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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